
 

 
Actuele Motie: Zoudenbalch  
 
De gemeenteraad van Utrecht, in vergadering bijeen op 5 juli 2018. 
 
Constaterende dat: 

 De raad op 23 april jl. per brief is geïnformeerd door de wethouder sport dat de gemeente akkoord is gegaan met 
het verzoek van FC Utrecht om op hun kosten in de zomer van 2018 op sportpark Zoudenbalch een 
natuurgrasveld om te zetten naar een kunstgrasvoetbalveld van UEFA kwaliteit; 

 De gemeente zonder instemming van de amateurverenigingen op trainingslocatie Zoudenbalch (Odin, Domstad 
Majella en VV Sterrenwijk) afspraken met FC Utrecht heeft gemaakt over het omzetten en huren van 
bovengenoemd veld en het contract voor het omzetten reeds getekend is; 

 In de brief staat: “Ondanks dat wij geen plannen hadden om een grasveld om te zetten naar kunstgras, wil ik 
instemmen met dit verzoek onder de voorwaarden dat […] de amateurverenigingen kunnen instemmen met de 
omzetting en zij er in de beschikbare wedstrijd- en trainingsuren niet op achteruit gaan.” 
 

Overwegende dat: 

 De amateurverenigingen hun onvrede hebben geuit over de gang van zaken, de communicatie en de capaciteit, 
en daarmee de voorwaarde in de brief niet wordt nageleefd;  

 De wethouder na raadsvragen in gesprek is geweest met de amateurverenigingen, maar dit niet tot een voor de 
amateurclubs bevredigende oplossing heeft geleid; 

 De capaciteit een heet hangijzer is in deze discussie en de gemeente deze capaciteit op andere wijze berekent 
dan de KNVB, wat tot aanzienlijke verschillen in de berekende capaciteitsbehoefte leidt; 

 De amateurverenigingen als vervanger voor het FC Utrecht-veld ‘kunstgrasveld 3’ aangeboden hebben gekregen, 
maar de kwaliteit van dit veld uit 2007 als minder ervaren wordt en zij de wens hebben om de toplaag van dit 
veld niet over 2 tot 3 jaar maar eerder te vervangen.  

 
Spreek uit dat: 

 Topsport belangrijk is voor de stad, maar dat breedtesport en haar vrijwilligers hier niet de dupe van mogen 
worden; 

 
Draagt het college op om  

 Nogmaals met de amateurverenigingen én FC Utrecht in gesprek te gaan om tot een voor allen bevredigende 
oplossing te komen, en hierna een vinger aan de pols te houden; 

 Ervoor te zorgen dat er schriftelijke afspraken komen tussen alle partijen over het gebruik van het nieuwe 
kunstgrasveld; 

 Het onderzoek naar de staat van ‘kunstgrasveld 3’ in Q3 2018 uit te voeren en wanneer nodig de vervanging met 
grote snelheid uit te voeren; 

 Vanaf nu beter met amateurverenigingen (in het bijzonder de clubs op Zoudenbalch) te communiceren en hen 
niet voor voldongen feiten te stellen; 

 Bij capaciteitsberekeningen van voetbalvelden in overleg met de VSU en de KNVB tot een eenduidige 
berekeningsmethode te komen. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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